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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radny ZBIGNIEW GAŁĄZKA 

 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, jak już jesteśmy przy drogach to tak już 

chciałem zapytać Pana Burmistrza odnośnie ul. Nowodworskiej – jest to odcinek w stronę Solbetu. 

Przemieszczam się tamtędy codziennie jeżdżąc do pracy i wiem, że to jest Pana Przewodniczącego 

Ścisła ten teren, ale jakoś zapomniany jest ten odcinek … Ten odcinek drogi jest naprawdę zapomniany. 

Zostało ostatnio poprawione w tamtym roku przy samym skrzyżowaniu tych ulic, bo tam w ogóle nie 

można było przejechać w momencie, jeżeli były większe opady deszczu. Natomiast dalszy odcinek od 

skrzyżowania, tam jest ta droga jak ser szwajcarski. Trudno jest przejechać i mimo, że jest łatana ta 

droga, bo nawet w tym tygodniu była chyba remontowana, nalewane były te doły, pozalewane, – ale to 

jest dosłownie na kilka dni. Tam jest dość dużo zakładów przemysłowych i samochody poruszają się 

dość duże gabarytowo i one też powodują w pewnym sensie uszkodzenie tej drogi, a dużo osób też 

dojeżdża do pracy swoimi prywatnymi samochodami – ja też – i naprawdę jest to utrudnienie dla tych 

ludzi poruszających się tą drogą. Dlatego prosiłbym ewentualnie, jeżeli możliwość by była o ujęcie w 

budżecie, bądź naprawę tej drogi, bo naprawdę jest to makabryczny odcinek. 

 


